
VELE BELANGEN, ÉÉN DOEL;
GÉÉN MEGASTAL, GEEN 18.000 VARKENS AAN DE LIESHOUTSEWEG 



WONEN

WERKEN

RECREËREN

Meijerijstad

Sint-Oedenrode
Dommel
Natuur dichtbij
Mooi gelegen
Historische markt
Saamhorig,gemoedelijk
Men groet elkaar nog



Een korte geschiedenis:
Heerlijkheid Weieven, oftewel Buurtschap De Weieven: Meer dan 40 jaar ook georganiseerdbetrokken bij elkaar.
- Gevolgen herverkaveling en reconstructiewet: op één onderdeel uitgevoerd dwzde gronden zijn herverkaveld.
Overige onderdelen niet uitgevoerd. 

- Erfenis LOG: oude ideeën, oude technieken, een oude aanvraag van Verhagen uit 2007. 
Daarnaast heeft ons buurtschap het LOG nooit gewild: bezwaren zijn gemaakt.

- Gevolgen bezuinigingen gemeente in buitengebied: bermen worden niet meer gemaaid, 
poelen niet meer bijgehouden, etc. 

- Er is geen huidige lokalevisie op veehouderijen/milieu/landschap/gezondheid/leefbaarheid.
- Er zijn inmiddels op basis van het VGO onderzoek enkele handreikingen, welke met grote voorzichtigheid moeten 

worden gehanteerd (bron: Ogink, 2016). 
Met als gevolg onzekerheid ondernemers, kaalslag omgeving, extreme daling biodiversiteit, geen landschappelijke en/of 
culturele waarden meer, geen kleinschalig karakter meer, geen zandpaden, etc.

DŜǾƻƭƎŜƴΥ .ǳǳǊǘǎŎƘŀǇ ƴŜŜƳǘ ǾŜǊŀƴǘǿƻƻǊŘŜƭƛƧƪƘŜƛŘ ƻǇ ȊƛŎƘ ƻƳ ŘŜ ōǳǳǊǘ ΨƻǇ ƻǊŘŜΩ ǘŜ ƘƻǳŘŜƴΥ
ÅSchoonmaakdag, opruimen gestort afval/puin
ÅSignaleren knelpunten
ÅSignaleren verdachte situaties
ÅOnderhouden groen: bermen, bomen, zandpaden
ÅOndersteunen weidevogelbeheer, wildbeheer, ongediertebestrijding, etc.

Anno 2017: De Weieven staat onder druk door aantal stuks vee per km2 en daarmee gepaarde overlast. Hans van 
Dommelen heeft ons gebied begin 2016 aangemerkt als urgentiegebied, zonder de reeds gebouwde, wel vergunde 
megastallen én zonder de megastal van Verhagen erbij. 
Gebied heeft weinig landschappelijke waarde meer, en dat staat nu nog meer onder druk.
Huizen worden te koop gezet en hebben een hele slechte verkoopbaarheid en verkoopprijs.
2017: Makelaars wordt in 2016 en 2017 verteld, dat de kans dat de megastal elders wordt gebouwd, 90% is. Daardoor 
worden huizen wel verkocht. Het aantal woningen neemt dus ook toe in het gebied.



ca 60belanghebbenden met hun gezinnen:
Ca. 85% ondernemers; waaronder veehouders, 
burgers, recreanten.

28adressen/gezinnen georganiseerd in De Bleieven

5 partijen zienswijze c.q. bezwaar ingediend:
- Reactiegroep De Bleieven
- DAF
- Dorpsraad Nijnsel
- GGD
- Het Waterschap De Dommel

ca 150sympathisanten.
+ steun instellingen, partijen en ondernemingen

Ook steun uit de rest van de wereld:



Sinds 27 januari 2015 ligt er een ontheffing van het verbod in 
artikel 9.4 van de Verordening Ruimte: Initiatiefnemer mag 
stukken indienen om een procedure te starten. Maar een 

Ontheffing  is GÉÉNVergunning!

De gemeente is niet verplicht om van de ontheffing gebruik te 
maken.

Dhr. Van Lieshoutvan de Provincie Noord-Brabant:
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De percelen zijn opgenomen als weiland/akkerland in het bestemmingsplan.



BESTEMMINGSPLAN BUITENGEBIED
December 2015, herziening 3 vastgesteld
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Stand van zaken 2017:
Sinds 2007 is er geen dialoog of informatie geweest tot november 2015 door gemeente Sint Oedenrode en/of Verhagen.
Behalve enquête beeldkwaliteitsplan, incl. informatiebijeenkomst in 2007 (waar belangstellenden gevraagd werden voor de 
percelen), is er geen informatie geweest.
Anonieme bronnen: LOG was moeilijk in te passen in de Weieven, door het hoog aantal burgerwoningen.
Zittende veehouders wilden het LOG ook niet. Er is toen wél bezwaar ingediend door inwoners.
Bij vormgeven beleid is indertijd rekening gehouden met uitkopen burgers, ivm leefbaarheid: er was een pot met geld 
beschikbaar, wanneer de overlast te hoog zou zijn. 

Er zijn geen besluiten genomen op niveau college en/of raad (bron: WOB, zie bijlage).

November 2015: informatieavond Verhagen (18.000 vleesvarkens, met ruimte voor 25.000 vleesvarkens én mestverwerking)

Periode tot nu: geen dialoog meer met Verhagen; wel beloofd door Verhagen.
In 2016 periodiek overleg met wethouder Jan van Burgsteden (alleen tussen Van Burgsteden en Ivo van Wijk: het moest 
informeel blijven):

Geen zuivere communicatie: zaken afgesproken, maar niet nagekomen: 
met als belangrijkste: het zoeken naar alternatieve locaties en standstillproject.

нлмс ŎƻƳƳǳƴƛŎŀǘƛŜΥ ƎŜŜƴ ƛƴŦƻǊƳŀǘƛŜ Ǿŀƴ ƎŜƳŜŜƴǘŜΥ ǿƛƧ ȊƛƧƴ ƻǾŜǊŀƭ ȊŜƭŦ ΨŀŎƘǘŜǊ ƎŜƪƻƳŜƴΩΦ 
Heersende gevoel bij Bleieven: geen zuivere communicatie en we worden niet geïnformeerd. 
We worden zoetgehoudenmet ? en ondertussen gaat het proces om te komen tot de megastal gewoon door.

Februari 2017: geen periodiek overleg met gemeente. Radiostilte.
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